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Pruszków, dn. 09.12.2021r.   

 

 

Prezydent Miasta Pruszkowa 

Przewodniczący Rady Miasta Pruszkowa 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Pruszkowa 

 

 

 

Anty-Motto: Czego oczy nie widzą, tego sercu nie żal! 

 

 

Petycja w sprawie dostępności nagrań Komisji stałych i nadzwyczajnych Rady Miasta 

Pruszkowa, na oficjalnym kanale Miasta Pruszkowa „Sesje Rady Miasta” w serwisie 

YouTube. 

 

 

W imieniu stowarzyszenia Za Pruszków! na podstawie Ustawy z dn. 11 lipca 2014r.  

o petycjach, zwracam się do Prezydenta Miasta Pruszkowa o wdrożenie rozwiązań, mających 

na celu poprawę jawności życia publicznego w Pruszkowie. 

 

Zważywszy na fakty, że archiwizacja wskazana w tytule petycji: 

1. Jest prosta i technicznie możliwa; 

2. Nie wywołuje deliktów prawnych; 

3. Jest istotnym źródłem wiedzy i informacji o samorządzie lokalnym dla mieszkańców 

Pruszkowa; 

4. Pozwala rozstrzygać ewentualne spory związane z przebiegiem dyskusji na 

Komisjach, które pojawiają się w przestrzeni publicznej; 

 

Stowarzyszenie Za Pruszków! proponuje: 

1. Powrót do praktyki stosowanej od pierwszych posiedzeń Komisji w systemie 

zdalnym na platformie zoom, tj. archiwizowania nagrań na oficjalnym kanale „Sesje 

Rady Miasta”.  

2. Dyskusję na Komisji Prawa, Administracji i Bezpieczeństwa o konieczności 

wprowadzenia zmiany w Statucie Miasta Pruszkowa. Zmiana polegałaby na 

zapisaniu obowiązku udostępniania materiałów z komisji stałych i nadzwyczajnych, 

na kanale YouTube „Sesje Rady Miasta”. 
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Uzasadnienie 

Konieczność złożenia niniejszej petycji wynika z faktu usunięcia z kanału YouTube 

„Sesje Rady Miasta” nagrań Komisji, bez żadnej wcześniejszej dyskusji i informacji ze strony 

Pana Prezydenta Pawła Makucha. Ponadto w piśmie skierowanym na ręce jednej z mieszkanek 

naszego miasta, która wystąpiła z pytaniem o powody tej zaskakującej decyzji, Przewodniczący 

Rady Miasta napisał: „(…) cytowana ustawa nie nakłada na Gminę obowiązku publikowania 

posiedzeń komisji Rady”. Podobnej treści stanowisko przedstawił Prezydent Paweł Makuch w 

odpowiedzi na interpelację radnego Edgara Czopa. 

 

W związku z taką – zaprzeczającą zasadzie jawności – postawą dwóch najważniejszych 

osób w samorządzie gminnym, petycja jest jedynym środkiem prawnym, do zwrócenia uwagi 

na istotny z punktu widzenia mieszkańców problem.  

 

Stowarzyszenie przed złożeniem petycji do organów gminy zwróciło się z prośbą  

o poparcie inicjatywy do wiceprzewodniczących Rady Miasta, tj. Elizy Kurzeli oraz Piotra Bąka. 

W odpowiedzi stowarzyszenie otrzymało emaile ze stanowiskiem wiceprzewodniczących, 

które załączam do petycji. 

 

 

Zastrzeżenie –  

Zgodnie z przepisami Ustawy z dnia 4 kwietnia 2019 r. o dostępności cyfrowej stron 

internetowych i aplikacji mobilnych podmiotów publicznych, art. 7, osobom niesłyszącym 

można zapewnić dostęp do treści poruszanych na komisjach, poprzez tworzenie protokołów  

z obrad i umieszczanie ich w BIP Miasta Pruszkowa. Czyni tak wiele jst na terenie całego kraju. 

 

 

Załącznik: 

1. Pismo Przewodniczącego RM do Małgorzaty Kochańskiej 

2. Odpowiedź na interpelację radnego Edgara Czopa 

3. Email skierowany do wiceprzewodniczących RM 

4. Stanowisko wiceprzewodniczącej RM Elizy Kurzeli 

5. Stanowisko wiceprzewodniczącego RM Piotra Bąka 

6. Regulamin stowarzyszenia 

 

Z poważaniem 

Prezes Zarządu Stowarzyszenia 

Arkadiusz Gębicz 
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